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RADA MIAST A MARKI 
AI. J. Pil3udskiego 95 
05-270 MARKI 

t el. (0 - 22) 781-10-03 PROTOKOL nr 47 
Fax 781-13-78 

moi. Mazomieckie z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej 
ktore odbylo si~ w dniu 5 grudnia 2012 roku 

o godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych 
Przewodniczqcy Dariusz Pietrucha (lista obecnosci stano wi zahtcznik ill 1 do protokolu). 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porzqdku obrad 
3. Przyj~cie wniosk6w w sprawie zmian w porzqdku obrad. 
4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie metody ustalenia oplaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomosciach zamieszkalych. Druk 
ill 282. 

5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie terminu, cz~stotliwosci i trybu 
uiszczania oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk ill 283. 

6. Wydahie opinii do projektu uchwaly w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 

wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skiadanej przez 
wlascicieia nieruchomosci. Druk ill 284. 

7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie ustalenia szczeg6Iowego sposobu i 
zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania i zagospodarowania odpad6w 
komunalnych od wlascicieli nieruchomosci, na kt6rych zamieszkuj'\:. mieszkancy. 
Druk ill 285. 

8. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie g6rnych stawek oplat ponoszonych 
przez wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6w 
komunalnych oraz opr6zniania zbiornik6w bezodplywowych. Druk ill 286. 

9. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wymagan, jakie powinien speiniac 
przedsi~biorca ubiegaj'\:.cy si~ 0 uzyskanie zezwolenia w zakresie opr6znienia 
zbiornik6w bezodplywowych i transportu nieczystosci cieklych. Druk ill 287. 

10. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie podzialu. gminy na sektory. Druk ill 
288. 

11. Rozpocz~cie prac nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 20 13 rok. Druk ill 312. 
12. Sprawy r6zne. 
13. Zamkni~cie posiedzenia. 

Pkt 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad. 

Brak wniosk6w. 

Pkt. 4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie metody ustalenia oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomosciach zamieszkalych. Druk nr 
282. 

Materialy przekazane Radzie Miasta Marki pt. "Problematyka wdrozenia nowego systemu 
gospodarki odpadami w Markach - Analiza nowych obowi'\:.zk6w miasta Marki wynikaj'\:.cych 
z ustawy 0 utrzymaniu czystosci i porz'\:.dku w gminach." Zal'\:.cznik ill 2. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska przedstawil problematyk~ 
wdrozenia nowego systemu gospodarki odpadami w Markach. 
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W dyskusji udzial wzi~li m.in.; Burmistrz Janusz Werczynski, radny Dariusz Boryczko, radny 
Tadeusz Sklodowski, radny Pawel Adamczyk, Naczelnik Hubert Komorowski, radny 
Grzegorz Miechowicz, rany Arkadiusz Werelich, Przewodnicz'l.cy Rady Marcin Piotrowski. 

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in. analizy i problematyki wdrozenia nowego systemu 
gospodarki odpadami w Markach. 

Pismo Burmistrza Janusza Werczynskiego z dnia 6 listopada 2012 roku stanowi'l.ce 
autopoprawk~ dot. modyfikacji stawek oplat za odbi6r odpad6w komunalnych z Gospodarstw 
domowych stanowi zal'l.cznik nr 3. 

Projekt uchwaly w sprawie metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomosciach zamieszkalych druk nr 282 stanowi zal'l.cznik ill 4. 

Przewodnicz'l.cy Komisji zarz'l.dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartym w druku ill 282 a autopoprawk'l. Burmistrza. 

C Glosowanie: 
za- 6 
przeciw- 3 
wstrzymal si~ - 2 

Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'l. opini~. 

Pkt. s. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie terminu, czestotliwosci i trybu 
uiszczania oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk nr 283. 

Projekt uchwaly w sprawie terminu, cz~stotliwosci i trybu uiszczania oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi druk nr 283 stanowi zal'l.cznik nr 5. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska przedstawil projekt 
uchwaly zawarty w druku 283 . 

C Dyskusji nie podj~to . 

Przewodnicz'l.cy Komisji zarz'l.dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartym w druku nr 283. 

Glosowanie: 
za- 9 
przeciw- 0 
wstrzymal si~ - 2 

Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'l. opini~. 

Pkt. 6. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie ustalenia wzoru deklaracii 0 

wvsokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez 
wlasciciela oieruchomosci. Druk Dr 284. 
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Projekt uchwaly w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieia nieruchomosci druk nr 284 stano wi 
zahtcznik nr 6. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska przedstawil projekt 
uchwaly zawarty w druku 284. 

Pan naczelnik Hubert Komorowski przedstawil autopoprawk~ do projektu uchwaly zawartego 
w druku nr 284 dot. w § 2 wykreslenie zdania drugiego; wykreslenie w § 1 w ust 2 pkt. 2 
oraz w deklaracji zalC\:.czonej do projektu uchwaly zmiana kwot. 

Dyskusji nie podj~to. 

PrzewodniczC\:.cy Komisji zarz~dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartym w druku nr 284. 

Glosowanie: 
za- 9 
przeciw- 0 
wstrzymal si~ - 3 

Projekt uchwaly otrzymal pozytywnC\:. opini~. 

Pkt. 7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie ustalenia szczegolowego sposobu 
i zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadow 
komunalnych od wlascicieli nieruchomosci, na ktorych zamieszkuja mieszkancy. Druk 
nr 285. 

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia szczeg61owego sposobu i zakresu swiadczenia uslug 
w zakresie odbierania i zagospodarowania odpad6w komunalnych od wlascicieli 
nieruchomosci, na kt6rych zamieszkujC\:.mieszkancy druk nr 285 stanowi zalC\:.cznik nr 7. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska przedstawil projekt 
C uchwaly zawarty w druku 285. 

W dyskusji udzial wzi~li m.in.; Naczelnik Hubert Komorowski, PrzewodniczC\:.cy Komisji 
Dariusz Pietrucha, radny Tadeusz Sklodowski, Burmistrz Janusz Werczynski. 

PrzewodniczC\:.cy Komisji zarzC\:.dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartym w druku nr 285. 

Glosowanie: 
za- 10 
przeciw- 0 
wstrzymal si~ - 0 

Projekt uchwaly otrzymal pozytywnC\:. opini~. 
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Pkt. 8. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie gornych stawek oplat 
ponoszonych przez wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpadow 
komunalnych oraz oprozniania zbiornikow bezodplywowych. Druk nr 286. 

Projekt uchwaly w sprawie g6mych stawek oplat ponoszonych przez wlascicieli 
nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6w komunalnych oraz opr6zniania 
zbiomik6w bezodplywowych druk nr 286 stanowi zalqcznik nr 8. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska przedstawil projekt 
uchwaly zawarty w druku 286. 

W dyskusji udzial wzi~li m.in.; Naczelnik Hubert Komorowski, Przewodnicz'lcy Komisji 
Dariusz Pietrucha, radny Tadeusz Sklodowski, Burmistrz Janusz Werczynski. 

Przewodnicz'lcy Komisji zlozyl wniosek aby projekt uchwaly w sprawie g6mych stawek 
oplat ponoszonych przez wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6w 
komunalnych oraz opr6zniania zbiomik6w bezodplywowych druk nr 286 zostal przeniesiony 
na kolejne posiedzenie komisji, kt6re odb~dzie si~ 12.12.2012 roku 0 godzinie 12.00. 

Przewodnicz'lcy Komisji zarz'ldzil glosowanie w sprawie zlozonego wniosku. 

Glosowanie: 
za- 10 
przeciw- 0 
wstrzymal si~ - 0 

Wniosek zostal przyj~ty. 

Pkt. 9. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wymagan. iakie pOWlDlen 
spelniac przedsiebiorca ubiegaj<!cy sie 0 uzvskanie zezwolenia w zakresie oproznienia 
zbiornikow bezodplywowych i transportu nieczvstosci cieklych. Druk nr 287. 

Projekt uchwaly w sprawie wymagail, jakie powinien spelniac przedsi~biorca ubiegaj'lcy si~ 0 

uzyskanie zezwolenia w zakresie opr6znienia zbiomik6w bezodplywowych i transportu 
nieczystosci cieklych druk nr 287 stanowi za1'lcznik nr 9. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska przedstawil projekt 
uchwaly zawarty w druku 287. 

Dyskusji nie podj~to. 

Przewodnicz'lcy Komisji zarz'ldzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartym w druku nr 287. 

Glosowanie: 
za- 10 
przeciw- 0 
wstrzymal si~ - 1 

Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'l opini~. 
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Pkt. 10. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie podzialu gminy na sektory. 
Druk nr 288. 

Projekt uchwaly w sprawie podzialu gminy na sektory druk nr 288 stanowi zahtcznik nr 10. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska przedstawil projekt 
uchwaly zawarty w druku 288. 

Pan Naczelnik Hubert Komorowski wprowadzil autopoprawk~ w tytule za1'l.cznika 
niniejszego projektu uchwaly, pelen tytul za1'l.cznika po zmianie brzmi: "Podzial miasta Marki 
na sektory w celu zorganizowania odbierania odpad6w komunalnych (sektory obejmuj'l. 
r6wniez nowo powstaj'l.ce ulice znajduj'l.ce si~ w obr~bie ulic opisanych w danym sektorze)". 

W dyskusji udzial wzi~li m.in.; Naczelnik Hubert Komorowski, radny Tadeusz Sklodowski. 

Przewodnicz'l.cy Komisji zarz'l.dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartym w druku nr 288. 

Glosowanie: 
za- 11 
przeciw- 0 
wstrzymal si~ - 0 

Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'l. opini~. 

Pkt. 11. Rozpoczecie prac nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 2013 rok. Druk 
nr 312. 

Projekt Budzetu Miasta Marki na 2013 rok druk nr 312 stanowi za1'l.cznik nr 11. 

Skarbik Slawomir Koc przedstawil wst~p Projekt Budzetu Miasta Marki na 2013 rok druk nr 
312. 

W dyskusji udzial wzi~li m.in.; radny Tadeusz Sklodowski, Skarbnik Slawomir Koc, 
Przewodnicz'l.cy Komisji, Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodnicz'l.cy Rady Marcin 
Piotrowski. 

Pkt. 12. Sprawy rozne. 

Radny Jacek Orych zglosil koniecznosc naprawy nawierzchni przy ul. Braci Briggs6w 
Markach. 

Przewodnicz'l.cy Komisji zglosil koniecznosc wylania dodatkowego asfaltu w rejonie ulic 
Weneckiej i Wczasowej, poniewaz jak poinformowal Przewodnicz'l.cy Komisji po 
przesum~clU slupa elektrycznego zostal w tym rejonie nie wyasfaltowany kawalek 
nawierzchni. 

Radny Arkadiusz Werelich zwr6cil si~ do Burmistrza 0 informacj~ kiedy b~dzie oddany do 
uzytku skr~t z ulicy Sosnowej w ul. Pilsudskiego oraz kiedy b~dzie zrealizowana budowa 
wyniesionego przejscia dla pieszych w rejonie ul. Ok6lnej i 11 listopada. 
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Przewodnicz~cy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, iz Narodowy Fundusz Ochrony 
Srodowiska jest na etapie konsultacji programu "SOWA", kt6ry daje nam szanse na 
pozyskanie 45% dotacji bezzwrotnej na np. automatyk~ oswietlenia ulicznego. 

Radny Grzegorz Miechowicz i radny Jacek Orych poruszyli kwestie zle ustawionej 
komunikacji swietlnej w rejonie skrzyzowania ul. Pilsudskiego, Wsp61nej i Malachowskiego. 

Radny Pawel Pniewski apelowal w imieniu mieszkanc6w ul. Bandurskiego 0 napraw~ 

nawierzchni w rejonie nr 54a. 

Pkt. 13. ZakoIiczenie posiedzenia. 

o godzinie 1530 Przewodnicz~cy Dariusz Pietrucha zamkn~l posiedzenie Komisji Budzetowo 
- Gospodarczej. 

Protokolowala 
Anna Broma 

.8P~Q;. 
.ilLll til I!! !S rt ~ iiJ 6)-

6 


